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Nieuwjaarsbijeenkomst dinsdag 9 januari 2024 

Welkom beste leden van KBO-afdeling Krimpen aan den IJssel.  

Helaas moet ik ook dit jaar beginnen met een in memoriam. Ons lid Riet 
Ulenberg is op nieuwjaarsdag 1 januari op 99-jarige leeftijd in haar slaap 

overleden. Riet was geen actief lid meer. Haar zicht werd sterk beperkt. In de Bron zat zij altijd op 
de voorste rij. De uitvaart heeft gisteren plaatsgevonden. Daarnaast hebben wij in het afgelopen 
jaar afscheid moeten nemen van onze derde W. De W van Wim van Druenen.  

Ik vraag een ogenblik stilte om Riet en nog eens Wim te gedenken.  

Na deze woorden heet ik u ook welkom namens de medebestuursleden secretaris Marita 
Wiegman en penningmeester Jan Olde Bijvank. Marita is vandaag opgenomen voor een operatie 
en waarvan men verwacht dat zij donderdag weer thuis is. Welkom namens de leden van de 
evenementencommissie en vrijwilligers aan deze bijeenkomst. Mijn woorden vandaag hebben min 
of meer het karakter van een terugblik op 2023 en het beleid voor 2024 waar onze afdeling voor 
staat. 

Unie KBO en Provinciale Bond Zuid Holland. 
Als u de KBO-Nieuwsbrieven hebt gelezen dan weet u dat de Unie KBO-PCOB inmiddels is 
opgeheven. Samenwerking met de PCOB bleek toch na zeven jaar een brug te ver. PCOB gaat 
vanaf dit jaar verder met de ANBO. Ook de provinciale bond KBO Zuid-Holland heeft zich inmiddels 
losgemaakt van welke landelijke vorm dan ook. Zij gaat zelfstandig verder in een voorgenomen 
samenwerking met de provinciale bond Noord-Holland. Het KBO-PCOB-magazine zult u niet meer 
ontvangen. Dat wordt gewijzigd in een blad met de vertrouwde naam van vroeger NESTOR. De 
provinciale afdelingen blijven zelfstandig functioneren. 

Er wordt nog teveel gedacht dat onze Ouderenbond zich vooral richt op gezellige middagen met 
spelletjes, een film en dergelijke. Die zijn belangrijk om leden, vooral de alleenstaanden, ergens 
aan deel te laten nemen. Trek ze uit hun huizen en breng ze in contact met andere mensen. 
Belangrijk, maar veel belangrijker is de achterliggende doelstelling van de KBO zoals in het 
verleden vertaald door de Landelijke Unie KBO en voortgezet door de Provinciale Bond Zuid-
Holland in de speerpunten waarop de pijlen worden gericht. Dat zijn: Wonen, Welzijn en zorg, 
Veiligheid, Koopkracht, Digitalisering en Zingeving. 

Evenementen 
De evenementencommissie  
De evenementencommissie werpt zich op om in samenwerking met de overige leden in- en 
externe activiteiten te organiseren. Helaas heeft de commissie het afgelopen jaar gemerkt dat, 
ondanks de via een enquête ingevulde belangstelling, veel mensen geen gehoor geven als het er 
werkelijk op aan komt. Bij verschillende activiteiten waren het de leden van de 
evenementencommissie en het bestuur die aan de activiteiten deelnamen. Dat was soms min of 
meer vanuit een verplicht gevoel. De overige belangstellenden lieten veelal verstek gaan. Wel 
heeft het bestuur onze afdeling voor 2024 weer aangemeld voor de MuseumPlusBus. 

Digitalisering 
Of onze senioren zijn allen digitaal vaardig of het ontbreekt aan moed om hulp te vragen. Ik blijf 
mij zorgen maken. Acceptgiro’s bestaan niet meer. In hoeverre bent u digitaal vaardig op het 
gebied van veilig bankieren? Ook op termijn voorspel ik nogmaals een minimalisering van de 
actieve diensten van onze nationale Post. Bent u bekend met de openbaar vervoerpas met 
bijvoorbeeld automatisch opladen? U herinnert zich ongetwijfeld dat ik in de afgelopen jaren 
tijdens de Algemene Ledenvergaderingen u daarvoor heb gewaarschuwd. Uw afdeling is bereid 
om bijeenkomsten te organiseren om u op veilige wijze vertrouwd te maken.  
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Rijvaardigheid 
Er bestaat de mogelijkheid om opfriscursussen te organiseren.  Natuurlijk bent u bijzonder 
rijvaardig. Maar het Reglement verkeersregels en verkeerstekens is sinds onze rij-opleidingen 
behoorlijk gewijzigd. U hebt de gelegenheid om gratis een herhalingscursus te volgen. Maak van 
die gelegenheid gebruik en spijker uw kennis bij. Het kost u niets. Ook een praktische rijtest onder 
leiding van een instructeur behoort tot de cursus. Geef u op bij ons secretariaat. 

Externe contacten 
KBO-Krimpen staat niet op zichzelf. Oud-bestuurslid José Tuerlings onderhoudt namens het 
bestuur contacten met het Seniorenplatform, een adviesorgaan voor de gemeente. Verder zijn er 
contacten met de afdelingen van KBO Midden Holland, KBO IJsselgemeenten en met PCOB-
Krimpen. Maar eerlijkheidshalve moet ik zeggen dat deze contacten minimaal zijn en zelfs 
enigszins zieltogend. 

Onze parochielocatie kende in het verleden een contactgroep. Ook zij hadden contact met 
senioren. Maar activiteiten komen niet meer van de grond. Het streven van het KBO-bestuur is 
een vorm van samenwerking te vinden waarbij wij ook onze krachten kunnen inzetten voor deze 
groep. Dat heeft ook te maken met de sterk verhoogde huurprijs die wordt gevraagd. Het 
betekent een verhoging voor dit jaar van 60%. Het bestuur acht dat onacceptabel, juist vanwege 
het feit dat ouderencontactdagen zonder huurprijs werden georganiseerd en KBO, ondanks dat 
het een vereniging is, voor dezelfde doelgroep werkt. 

Eigen website 
Het bestuur heeft in voorgaande jaren overwogen om een eigen website te creëren in plaats van 
de webpagina van onze locatie HMK. Het heeft veel haken en ogen. Het is omslachtig omdat het 
dan onderdeel wordt van de website van KBO-Zuid Holland. Het bestuur zal dat niet doen omdat 
KBO-Zuid Holland op dezelfde wijze doorgaat als dat van de Unie KBO. Het heeft daarom geen 
meerwaarde. 

Samenstelling bestuur 
U hebt het al eerder gelezen. Helaas moet ik gehoor geven aan adviezen van medische experts die 
mij zeggen mijn vrijwilligerstaken drastisch te beperken. Verschillende taken voor de kerk heb ik al 
afgestoten, overgedragen of gedeeld. Binnen onze KBO heb ik het bestuur gezegd met ingang van 
de eerstkomende ALV mijn functie als voorzitter te beëindigen. Marita heeft te kennen gegeven 
deze functie te ambiëren. De ALV moet daar statutair over beslissen. Mocht de ALV daarin 
meegaan, dan komt de functie van secretaris vacant. Bent u geïnteresseerd of weet u een 
geschikte kandidaat? Laat het weten aan een van de bestuursleden.  

Samengevat: 
Het bestuur tracht de belangen van de leden van de vereniging zo goed mogelijk te behartigen. 
Wilt u deze woorden nog eens nalezen, dan kan dat door de website te bezoeken van HMK, pagina 
KBO. Ik draag er zorg voor dat u het deze week al kunt terugvinden bij het onderwerp 
Nieuwsbrieven en alsnog, indien nodig, hierop kunt reageren. 

Tot slot…  
Mede namens de bestuursleden, de leden van de evenementencommissie en onze actieve 
vrijwilligers wens ik u een zeer voorspoedig 2024 en breng een toost uit op uw geluk en 
gezondheid. 

 Ruud Engelenberg 
voorzitter 


